
  

 

 Kjose menighetsråd  
Møtereferat 

 

 

 

 

 

Møtested: 

Møtedato: 

Tid: 

Sakristiet 

Onsdag 8. september 2021 

Kl. 19.00 

Sakliste: 05/2021 

 

 

Tilstede:  Tor Johnsen, Poul Steen Munck, Randi Gundersen, Tore Hummelvoll, Irene 

Roppestad, Tjerand Haugen Havrevold, Johanne Farstad 

 

Meldt forfall: Nils Oskar Næss, Veronica Christensen 

 

 

SAK 18/21 MØTEBOK, INNKALLING OG REFERATSAKER 

 

INNSTILLING: 

Møtebok fra møte nr. 02/21, 03/21 og 04/21 godkjennes. 

Innkallingen og sakliste til møte nr. 05/21 godkjennes. 

Følgende saker refereres: 

 Henvendelse fra NMS om fornyelse av misjonsavtale 

 Høring om ny kirkelig organisering (se vedlegg) 

 Nyhetsbrev fra Thailand (se vedlegg) 

  

VEDTAK: 

Innkalling og sakliste godkjent, referatsaker tatt til orientering. 

 

SAK 19/21 MØTEDATOER FOR MENIGHETSRÅDET 

VEDTAK: 

Menighetsrådet har møter 6.10., 3.11. og 24.11.  

Fellessamling for alle Larvik prostis menighetsråd i Østre Halsen kirke 29. sept. kl. 18.00. 

 

 



  

SAK 20/21 ARBEIDSFORDELING VED HØSTENS GUDSTJENESTER 

VEDTAK: 

Oppgaver (klokker og kirkevert, samt ansvar for kirkeskyss og kirkekaffe) ved høstens 

gudstjenester ble fordelt. 

 

SAK 21/21 SOKNESAMARBEID 

Kjose er et av to svært små sokn i Larvik prosti, og prost og kirkeverge har begynt arbeidet 

med framtidig organisering av soknene i prostiet. Menighetsrådslederne i Hvarnes og Kvelde 

og i Kjose og Tanum deltok i et møte med prost og kirkeverge om fremtidig soknestørrelse 

26. august. I innkallingen til dette møtet sto det bl.a.: 

"I Larvik prosti er det særlig to sokn som peker seg ut som veldig små; Hvarnes (409) og 
Kjose (224). (Medlemstall per juli 2021 i parentes). 
Vi har for tiden fokus på kirkelig organisering og det blir viktig å ha fokus også på 
soknestørrelse. Slik vi ser det er det også viktig at stab og sokn sammenfaller slik at strategi 
og planarbeid kan skje i tett dialog mellom ansatte og råd. 

Vi er opptatt av å finne en god vei videre og ønsker å ta vare på det som fins av engasjement 
rundt egen menighet." 

I sin mest omfattende konsekvens betyr dette på sikt sammenslåing av Tanum og Kjose sokn. 

Vi diskuterer hva dette kan innebære, og tar stilling til ulike løsninger. 

Det blir gitt mer informasjon i møtet  

BEHANDLING I MR: 

En samstemt oppfatning i menighetsrådet er at det lille soknet vårt med kirken lokalisert midt 

i bygda gjør folk interessert og engasjert i kirken og kirkegården. Felles menighetsråd med 

Tanum eller sammenslåing av soknene tror menighetsrådet ikke vil styrke folks forhold til 

menighetsarbeid og kirkeliv, men snarere gi en oppfatning av en liten "provins" som lett kan 

bli borte i et stort sokn. 

VEDTAK: 

Kjose menighetsråd vil beholde menighetsråd og sokn slik det er. Det er ikke ønskelig med et 

felles menighetsråd evt. sammenslåing av sokn på nåværende tidspunkt. 

 

 EVENTUELT 

Siden det fortsatt er usikkert hvordan smittevernsrestriksjonene blir utover høsten, inviteres 

ikke årets gullkonfirmanter til samling i høst. Vi vurderer å samle flere kull neste år. 

Poul foreslo å ha kirken åpen på julaften mens julen ringes inn. Menighetsrådet er positiv til 

dette. 

 

Tor Johnsen 

referent 


